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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Hallfrid Kristoffersen, Gro Harestad, Agnes Omdal, Anne Tyldum, Berit Torgersen, Einar 
Fagerheim, Mariell Klungtveit, Unni Høibo, Wenche Drengstig 
 
Forfall:  
Rigmor Lilleland, Geir Inge Sivertsen 
 
Kopimottakere:  
Marit Halonen Christiansen, Kari Helene Bjo Reinås 
 
Møteleder: Hallfrid Kristoffersen 
Møtedato:  29.10.2024 
Klokkeslett: 1500-1800 
Møtenr: 07/24 
Møtested: Gløden 
Arkivref: 2024/810 -  110397/2024  

  

 

Møtereferat fra Brukerutvalget 29.10.2024 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
51/24 Godkjenning av referat fra møte 24.09.2024 

 
Kommentar til sak 47/24:  
Vedlikeholdsrutiner av Universell utforming Våland  v/Oskar 
Moen, Avd.sjef, Driftsservice.  
 
Einar Fagerheim etterlyser status i saken. Dette tas til 
etterretning. Det sendes en påminnelse til avd. for 
driftsservice ang. inspeksjonsrunde for å se på universell 
utforming på Våland 
 
Innkalling og Referat godkjent.  
 

 

   
52/24 Kulturforståelse v/Miriam Sbhatu, Kultur- og 

livssynsrådgiver Helse Stavanger 
 
Presentasjonen vedlagt.  
 

 

   
53/24 Pasientens journaldokumenter – deling av dokumenter 

fra Helse Stavanger på Kjernejournal 
v/Cecilie Grøtteland, Seniorrådgiver, 
Digitaliseringssekretariatet 
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Lars Øchlers, Rådgiver, PHBURA og konst. fagdirektør Marit H. 
Christensen 
 
Presentasjonen ble sendt ut til Brukerutvalget 30.10.2024  
 

Helsedirektoratet og Norsk Helsenett vil komme med en 
informasjonskampanje ang. kjernejournal.   
 
Det kan også bli aktuelt at fastleger vil gjøre dokumenter 
tilgjengelig via Kjernejournal. Vi er ikke kjent med at det er 
tatt noe initiativ i den retning enda, fokuset nå er primært på 
spesialisthelsetjenesten. Arbeid er igangsatt både nasjonalt og 
regionalt i Helse Vest for å se på hvordan dokumenter fra 
avtalespesialister kan tilgjengeliggjøres. 
 
Polikliniske notater som er en del av løpende journal fra 
psykiatrien blir ikke gjort tilgjengelig via Kjernejournal. 
Epikriser og oppsummerende polikliniske notater som også 
sendes elektronisk til andre mottakere (som oftest fastlege) 
vil gjøres tilgjengelig. 
 
Stavanger legevakt og kommunene vil koble seg på 
Kjernejournalen fortløpende.   
 
Evt. Innspill sendes til Karin senest 12.11.2024.  
 

   
54/24 Presentasjon av styresakene til styremøte 01.11.2024 

Styresakene inkl.  virksomhetsrapporten ble presentert av 
Gro, Unni og Hallfrid 

 

   
55/24 Informasjon om rekruttering av nye medlemmer til 

Brukerutvalget v/Kari Helene 
 
Har hatt intervju med de nye som er meldt inn. Innstilling til 
nytt Brukerutvalg  tas opp i Styremøte 20.11.2024 

 

   
56/24 Diverse info.saker:  

• Tips for hvordan man skal legge frem styresakene  
Det er ønskelig med en felles plattform/mal for å legge frem 
styresakene. Wenche har følgende forslag: 
 

• Legge frem virksomhetsrapporten hver gang.  
• Sjekke konklusjon/faktadel i sak og legge den frem.  
• De tre som har ansvaret for å legge frem saker går i 

dialog og blir enige om fordelingen.    
• Det lages en oversikt over hvem som har ansvar og 

denne sendes ut med referatet hver gang slik at alle er 
forberedt i god tid før møtet.  
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Brukerutvalget støtter forslagene.  
 

• Årlig melding 
 
Årlig Melding skal behandles i LG 26. November, pga endret 
dato av styremøte må BU endre møtedato til 19. november. 
Innspill til årlig melding må da enten tas i et ekstra Teams 
møte eller på mail. Dette kommer vi tilbake til.  
 
 

• Evaluering av SSU (Strategisk samarbeidsutvalg) 
 

Evaluering SSU Strategisk samarbeidsutvalg som består av 
SUS og 15 kommuner. Egen evalueringsgruppe er satt ned, 
hatt et møte og skal ha nytt møte i februar. Enighet om at 
kommunene og SUS skal bruke tid på å finne ut hvordan de 
ønsker å bruke SSU og hvordan forankre og legge frem saker 
til nytte for Helsefellesskapet.   Det er bestemt at FSU får 
fullmakt til å se på kriterier på fordeling av midlene som er 
kommet inn, 10 ca. mill. i rekrutterings- og 
samhandlingstilskudd. Det er enighet om at det skal være en 
heldagssamling før sommeren 2025.  
 

• Orientering omvisning Nye SUS 
Leder og nestleder av Brukerutvalget er invitert til omvisning 
på Nye SUS sammen med Nye SUS sitt eget brukerutvalg.  
 

• Ny fagdirektør på SUS 
Svein Joar Auglænd Johnsen er ansatt som ny fagdirektør fra 
01.02.2025.  
 

• Pasientsikkerhetskonferansen 21. og 22. 
November.  

Konferansen er i Oslo. Hvis noen har anledning til å delta må 
det avklares med fagdirektør om vi kan sende 1-2 stk. Gi 
beskjed til Karin.  
 
 

   
 Eventuelt 

Det er ønskelig at følgende saker tas opp i et 
Brukerutvalgsmøte:  

• Status på tema underernæring i Helse Stavanger 
Det sendes invitasjon til seksjon ernæring ved SUS om 
å si noe om status og ernæringsarbeid ved Helse 
Stavanger i Brukerutvalget 

• Berit har fått henvendelse fra en pårørende, ang. en 
opplevelse i livets slutt.  Settes opp som sak i neste BU.  
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Karin Irene Eide 
referent 
 


